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ÅRSMELDING for 2023  
Naturvernforbundet i Nittedal  
 
 

Organisatorisk 
 

Årsmøte 
Årsmøtet ble avholdt på Utheim grendehus den 9. mars 2023, kl 19.00 på 
Utheim Grendehus.  
Årsmøtet ble gjennomført med behandling av blant annet regnskap, årsmelding 
og valg. Det var cirka 15 medlemmer til stede på årsmøtet.  
 
Etter det ordinære årsmøtet kl 20.00 holdt Kristina Bjureke, Botanisk hage, 
Universitetet i Oslo foredrag om fremmedarter. Etter Bjurekes foredrag 
orienterte Lisa og Keith Redford om arbeidet med å bekjempe fremmedarter i 
Nitelva. Til sammen 20 personer var til stede under foredraget. 
 

Styret 
Styret hadde seks styremøter i 2023. Nåværende styre har i tillegg hatt to 
styremøter i 2024 (jan og mars).  
To av styremedlemmene (Hanna Hånes og Marianne Jerkø) har i tillegg hatt 
jevnlige postmøter på Teams vår og høst.  
 
Styret har siden årsmøtet 9. mars 2023 bestått av:  
 

Administrativ leder:    
Hanna Hånes 
 
Styremedlem:               
Martha Karijord 
 
Styremedlem:    
Helene Vole 
 
Styremedlem: 
Jeroen van der Kooij 
 
Varamedlemmer:  
Anne Hilde Røsvik 
Kirsti Bergstø 
Hugo Parr 
 
 

Kasserer:  
Hiltrud Hemmersbach 
 
Styremedlem:    
Ketil Tunheim 
 
Styremedlem:    
Marianne Jerkø 
 
 
 
 
Øvrige valg:  
Revisor: Siv Moen.  
Valgkomite: Kari Almendingen med 
bistand fra Hiltrud Hemmersbach  
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Medlemmer 
Naturvernforbundet i Nittedal hadde pr 31.12.2023 i alt 201 medlemmer.   
 

Økonomi 
I 2023 endte vi med et overskudd på kroner 8179,62. 
 
Den 31.12.2023 var lagets egenkapital på kr 72 195,37 mot kr 64 015,75 den 
31.12.2022.   
 

Gjennomførte aktiviteter, samarbeid: 
Fuglekasseverksted i samarbeid med Würth 5. mars 2023.  
 
Lokallaget deltok i planleggingsgruppen for miljødagene i Flammen i mai. Vi 
hadde stand på torget lørdag med informasjon og quiz om Nittedals-naturen. I 
tillegg deltok vi på dugnad på klesbyttemarkedet fredag-lørdag. 
 
To representanter fra styret deltok i oktober på møte med Turkameratene på 
Jensrud med tanke å framtidige aktiviteter her, blant annet fuglekasseverksted. 
 
Vi samarbeidet med fylkeslaget NOA om høringer, brev til politikerne og 
befaringer. Styreleder var til stedet på NOAs årsmøte og på stort styremøte der 
representanter fra de fleste lokallagene i Akershus var til stede. 
 
Styreleder deltok i oktober på et innledende møte vedrørende etablering av et 
kontaktforum / nettverk mellom miljø og naturorganisasjonene i Nittedal. 
Initiativ til dette var tatt av Keith Redford og Nitelvas venner. I januar 2024 var 
det et etableringsmøte for forumet, her var også miljørådgiver Guro Haug fra 
Nittedal kommune til stede. På møtet deltok Hanna Hånes og Marianne Jerkø fra 
Naturvernforbundet.  
 
Styret har hatt et uformelt samarbeid med styret i Lillomarkas venner, dette har 
handlet om å orientere hverandre om saker av felles interesse.  
 
Styreleder holdt en tale for vinneren av Nittedal kommunes miljøpris ved et 
arrangement i Flammen i januar 2024. Prisvinner var Nittedal byttesirkel. 
 
Kommunikasjon: 
Lokallaget har lagt ut artikler og bilder på hjemmesiden 
naturvernforbundet.no/osloogakershus/lokallag/nittedal/. Laget har også 
oppdatert sidene på Facebook. Helene Vole har hatt ansvar for Facebook-siden 
og Hanna Hånes for hjemmesiden i styreperioden.  
 

Politiske saker, brev og høringer 
NRK satte i 2023-2024 naturtap på dagsordenen gjennom tv-programmer og 
innslag i nyhetene. Dette har økt oppmerksomheten både i samfunnet generelt 
og i Nittedal lokalt når det gjelder bruk av arealer. Styret har vektlagt arealbruk 
og naturtap i aktivitetene. 
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Vi har fortsatt engasjementet når det gjelder kombinert skytebane og 
massedeponi på kommunegrensa mellom Lillestrøm og Nittedal, på Lahaug i 
Gjelleråsmarka. I mai var det befaring sammen med NOA. Seinere i mai var vi 
sammen med representanter fra andre lokale foreninger til stede på møtet til 
hovedutvalget for miljø mv. i Lillestrøm kommune (31. mai 2023).  
 
I forbindelse med opptakten til kommunevalget høsten 2023 deltok styret i 
planlegging av et debattmøte i Flammen, Lille sal, den 2. mai 2023. Debattmøtet 
ble arrangert av Besteforeldrenes klimaaksjon v/Linda Parr.  
 
Representanter for styret og NOA var til stede på befaring av hogstfelt på 
Romeriksåsen i oktober 2023, arrangert av Skogsopprøret.  
 
Vi utformet et brev til politikerne i desember 2023, utdrag av dette ble sendt 
som leserbrev til Varingen der det kom på trykk i begynnelsen av januar 2024. 
Tema var arealbruk og vern av natur ett år etter Montrealkonferansen der Norge 
forpliktet seg til å verne natur. Brevet oppfordret kommunestyrerepresentantene 
til å følge opp Montrealplanen og ta naturtap på alvor lokalt.  

 
Naturvernforbundet har i 2023 og til og med februar 2024 sendt følgende 
høringsuttalelser: 

• Høring av kommuneplanen, arealdelen.  
• Ny høring av arealplanen høsten 2023 vedr. to saker: forslag om 

massedeponi på Glosli og utbygging av boliger mv. i Varingskollen. I den 
forbindelse var representanter fra styret på befaring på Glosli og seinere i 
Varingskollen 22. okt., sammen med velforeningene i området. 

• Høring kommunedelplan Fysisk aktivitet, friluftsliv og idrett (sendt jan 
2024). 

• Merknader til planlagt turvei Sinober-Burås i Lillomarka. (Oslo kommune la 
planen vekk i okt 2023 fordi to grunneiere ikke underskrev avståelse av 
grunn til veien). 

• Høring kulturminneplanen. 
• Høring VA på langs med poengtering at det er viktig å bevare grønne 

korridorer. 
• Høring utvidelse av Frantzefoss’ aktiviteter på Bånkall. 
• Høring om Sagerud skiskytterarena. 

 
 
 
 
 


